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Lystrup xx. August 2021 

 

Referat fra ordinær generalforsamling 2021 
Grundejerforeningen Ellebæk Parkvej 2 – 152, 8520 Lystrup 

 

Afholdt 11. august 2021 kl. 19.30, Elsted – Lystrup beboerhus, Elsted Skolevej 4, 8520 Lystrup 

 

Ordinær generalforsamling skal ifølge vedtægterne afholdes i marts måned. Pga. corona-restriktio-

ner og sommerferie har det ikke været muligt at afholde generalforsamlingen tidligere. 

 

Deltagende husstande, Ellebæk Parkvej nr.: 

5, 6, 7, 9, 16, 22, 24, 27, 29, 32, 33, 34, 38, 39, 40, 41, 42, 45, 47, 49, 51, 78, 100, 102, 122, 138, 

144, 146 

I alt 28 husstande. 

 

1. Valg af dirigent 

- Susanne Ernst (nr. 47) 

 

2. Valg af referent 

- Jacob Kjær Jørgensen (nr. 6) 

 

3. Bestyrelsens beretning for 2020 

 

a. Information om vejbelægning 

 

Morten (nr. 39), afgående formand: 

Morten fortalte noget at historikken, som har ledt frem til forslaget om kantsten på vejen. 

Morten har boet på vejen i 13 år, og gennem mange af årene har der været diskussioner 

og diverse tiltag med henblik på at forhindre, at biler kører i græsrabatten, da det skaber 

fordybninger, når rabatten er blød. Der har været nedsat udvalg, som har set på vejbe-

lægningen og rabatten. Eksempler på tiltag: 

- Kampesten etableret i siderne af græsset tæt på vejen. Disse blev fjernet, fordi de be-

sværliggjorde snerydning. 

- Græsarmering blev undersøgt, men forkastet fordi løsningen er dyr. Der skal etableres 

fundering under armeringen. 

- Diverse individuelle løsninger med mindre sten. 

- Pullerter blev etableret. 

 

Problemet med fordybninger i rabatten er aldrig blevet løst permanent, hvilket var bag-

grunden for forslaget om at sætte kantsten, da der skulle lægges ny asfalt. 
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Kristian (nr. 34), kasserer: 

2020 har været det år i foreningens historie, hvor der er sket mest på vores vej. Vejpro-

jektet har været det største og mest involverende projekt nogensinde. Projektet indebar 

planlægning og koordinering med NCC (asfalt) og Kirkegaards Gartnerservice (fliser, 

kantsten m.m.), og biler skulle væk fra vejen. Det forløb overordnet godt. 

 

Ved generalforsamlingen (GF) i 2020 havde bestyrelsen modtaget prisestimater på pro-

jektet. Vi har dog ikke kunnet regne med tallene. Projektet er blevet dyrere, hvilket vi 

vender tilbage til under gennemgangen af regnskabet. 

 

NCC har oplyst en levetid på 15 år på asfalten. Det er tilfredsstillende. 

 

Gennem mange år er der årligt opsparet 20.000 kr. i en vejfond. De er brugt til ny asfalt. 

Kristian anbefaler, at foreningen igen sparer op til ny vejbelægning, som skal lægges om 

cirka 15 år.  

 

Alt vedr. asfalt er betalt af opsparing. Der er lånt 175.000 kr. til kantsten, som det frem-

går af regnskabet. Det er mere end de 120.000 kr. der blev fremlagt på GF i 2020. 

 

Det er lykkedes Morten at få 125.000 kr. i forlig fra byggesagen, hvor der skete skader i 

forbindelse med etablering af husene nr. 1, 3, 5, 7. Heraf er 12.500 kr. brugt til advokat-

omkostninger, så resultatet er 112.500 kr. 

 

Vejarbejdet gik relativt hurtigt. Det tog tre uger og var færdigt i oktober 2020. Efterføl-

gende var der en del snak blandt medlemmer og bestyrelse og med Kirkegaards Gartner-

service. Bestyrelsen har bl.a. lyttet til bekymringer fra medlemmer på hjørnegrunde ved 

stikvejene, hvor kantsten efterfølgende er blevet sænket. 

 

Opsummering af udgifter til vejprojekt i 2020 (På GF blev præsenteret afrundede tal. 

Her er givet præcise tal): 

 

Asfalt:    483.571 kr. 

Tilpasning af fliser:  146,250 kr. 

De første 300 meter kantsten: 117,125 kr. 

746.946 kr. 

 

 

Morten:  

Angående kvaliteten af vejbelægningen: Bestyrelsen har talt med NCC om spræk-

ker/revner i asfalten. NCC fortæller, at dette er forventeligt, og i tilbuddet er der forbe-

hold for revner. De skyldes kvaliteten af fundamentet under vejen. Der opstår små rev-

ner, når vejen ”arbejder”. De kan eventuelt lukke sig selv. Hvis de bliver større, kan de 

lukkes med asfaltlim. Der vil igen komme nye revner, når der lægges et nyt lag asfalt 

ovenpå om cirka 15 år. 



 

Formand:  Morten Kragh Jensen Ellebæk Parkvej 39 
Kasserer:  Kristian Skov  Ellebæk Parkvej 34 
 
Bank: Djursland Bank, Lystrup Centervej, 8520 Lystrup – Reg nr. 7265 Kontonr: 1059833 

3 

 

Flere har undret sig over, hvorfor mælkebøtter er trængt gennem den nye asfalt. Ifølge 

NCC er der ikke meget at gøre ved det. Mælkebøtter kommer igen, hvis de allerede var 

der i den gamle vej.  

 

Der er vridmærker i asfalten ud for flere carporte. Det skyldes biler der drejer, mens de 

holder stille, når asfalten er ny og blød. Asfalten vil hærde med tiden. Foreningen har 

”granitasfalt”, hvilket skulle være den mest slidstærke type. 

 

Mere info på https://www.asfaltindustrien.dk/Private/Problemer-med-nye-asfaltbelaegninger/ 

 

 

Angående budgetoverskridelser: 

 

Der var et fast tilbud på flisearbejdet. Denne pris er holdt. 

 

NCC brugte flere tons asfalt end forventet. Der var forbehold for dette i deres tilbud. 

 

Kirkegaards Gartnerservice gav et noget upræcist tilbud på trods af, at flere fra bestyrel-

sen gik en tur på området sammen med dem, hvor omfanget blev specificeret. Det viste 

sig, at der skulle anvendes cirka 100 meter kantsten mere end de tilbudte. (Tilbuddet var 

ikke fast men tog udgangspunkt i et antal meter, som bestyrelsen formodede var kor-

rekt).  

 

Da først ”toget kørte”, skulle der handles hurtigt pga. NCC’s tidsplan. Kantsten-projektet 

blev derfor fuldført med budgetoverskridelser som følge. Dog er der kæmpet for hver en 

krone, og der er opnået besparelser i forhold til de forlangte beløb. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Nogle medlemmer udtrykte tilfredshed med kantstenene. Bl.a. begrundet ved, at stenene 

ser pæne ud, at de hjælper til at holde farten nede for bilister, idet det er sværere for to 

biler at krydse hinanden. Der var også tilfredshed med, at der ikke længere kan køres i 

rabatten med huller og ”smat” til følge. 

 

Andre udtrykte utilfredshed med kantstenene. Har var begrundelserne bl.a. at kantste-

nene ikke er pæne, og at de skrammer biler. 

 

Et medlem bemærkede, at kantsten blev ved taget på GF i 2020 og undrede sig derfor 

over, at beslutningen var til debat på GF i 2021.  

 

Hvordan er bestyrelsen kom frem til størrelsen på kantsten? 

Torben og Morten: Kantstenene skal have en vis højde for at forhindre kørsel i rabatten. 

https://www.asfaltindustrien.dk/Private/Problemer-med-nye-asfaltbelaegninger/
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Der skal også være plads til at tilføje et nyt lag asfalt om nogle år. Desuden buler vejen, 

hvilket giver forskel i højden. Det ses først, når kantstenene er sat, og asfalten er lagt. 

 

 

Vridmærker sker, fordi slidlaget er for tyndt. (ifølge anlægsgartner) 

 

Kantsten er for høje. De må være maks.14 cm høje. (ifølge anlægsgartner) 

 

 

Var ”vejbelægning” og ”kantsten” det samme punkt under GF i 2020? Kantsten stod 

ikke i indkaldelsen til GF. Det kom bag på Ulla (nr. 27) og nogle af hendes naboer. Ulla 

m.fl. er ærgerlige over kantstenene. 

Torben: Det er korrekt, at kantsten ikke stod som et separat punkt i indkaldelsen til GF 

2020. Det var muligvis en fejl. 

 

 

Hvorfor ligger samlingen af asfalten ikke i midten af vejbanen på stikvejene? 

Morten: Det er et spørgsmål om udformningen af NCC’s maskiner i forhold til bredden 

på vejen. På de brede veje, ligger samlingen i midten. 

 

 

b. Information om vedligehold af grønne fællesområder 

 

Morten: 

Alle har nok bemærket, at fællesarealer ikke er godt vedligeholdt for tiden. 

 

Bestyrelsen har oplevet stigende behov for at følge op på aftaler om snerydning, salt-

ning, lugning m.m. med Kirkegaards Gartnerservice. Det har været omfattende! 

 

Foreningen skiftede fra Lars Gravco til Kirkegaards Gartnerservice i 2019 for at spare 

penge. Der er sparet 25.000 kr. per år i tre år. Kontrakten ophører for grøn vedligehol-

delse ultimo 2021 (og for vintertjeneste 15/4 2022).  

 

Det er muligt for den kommende bestyrelse at skifte til en anden anlægsgartner, når kon-

trakten med Kirkegaards Gartnerservice udløber. I så fald anbefales det, at opgaver spe-

cificeres mere entydigt end i kontrakten med den nuværende gartner. 
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4. Aflæggelse af regnskab for 2020 (findes som bilag til indkaldelsen) 

 

Kristian:  

 

Kristian præciserede, at i regnskabet er det viste budget delvist tilpasset de faktiske udgifter, 

som var kendte, da regnskabet blev lavet. Budgettet afviger altså i forhold til det budget, som 

blev vedtaget på GF 2020. Det væsentligste er de realiserede tal, men praksis mht. budgettet kan 

være forvirrende og ændres derfor fremover. I regnskabet for 2021 vises det budget, som for-

ventes at blive vedtaget på aftenens GF. 

 

Regnskabet for 2020 endte med et resultat på –109.952,07 kr., som er dækket af tidligere opspa-

ring. 

 

Alle indtægter og udgifter blev gennemgået. 

 

Bl.a. blev følgende præsenteret: 

- Alle har betalt kontingent i 2020. Indtægt = 300.000 kr. 

- Lån til kantsten =175.000, hvilket er cirka 50.000 kr. mere end forventet. 

- Forlig i byggesagen gav en indtægt på 125.000 kr. minus 12.500 kr. til advokat = 112.500 

kr. 

- Udgift til rottebekæmpelse er høj, fordi der faldt tre betalinger i 2020 i stedet for to. 

- Udgifter som følge af byggesagen: Genetablering af grønt område, plantning af juletræ m.m. 

- Der var lave omkostninger til snerydning. 

- Belysning og vand: De 25.000 kr. i budgettet er et gammelt tal. Med den nye gadebelysning 

er udgiften cirka ¼ af tidligere udgifter. Og ”vand” kan slettes, idet der ikke længere er vand 

i fællesskuret. 

- Vejfonden er tømt i forbindelse med vejprojektet. 

- Verdo: Vi betaler et årligt kontingent på 4.500 kr. for at Verdo er til rådighed for service, 

hvis der er problemer med gadebelysningen. Alle medlemmer kan fejlmelde hos dem. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Hvad dækker ”Vedligehold fællesareal” over? 

Morten: Græsslåning, klipning af bøgepur m.m. (Morten fremviste kontrakten med gartneren). 

  

Koster det noget at få hjertestarteren vedligeholdt? 

Torben: Først om tre år. 

 

Hvor ofte kommer Kirkegaards Gartnerservice? 

Morten fremviste kontrakten med Kirkegaards forpligtelser. 

(20 – 22 gange græsklip per sæson, hakning og lugning 3 gange per sæson, m.v.) 

Men, Kirkegaard får ifølge Morten ikke altid det hele med.  
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Kunne man spare penge ved selv at luge, f.eks. i forbindelse med, at man klipper hæk? 

Morten m.fl.: Det kan overvejes. Men det kræver, at alle medlemmer er enige om det. Nogle øn-

sker det måske ikke eller har ikke selv mulighed for det. Det drejer sig om fællesarealer. 

 

Står der noget i kontrakten med Kirkegaard om lugning mellem rønnetræerne (mellem de to 

veje)? Det bliver ikke gjort. 

Kristian: Nej. Det bør være med i den næste kontrakt med en anlægsgartner. 

 

 

Afstemning om godkendelse af regnskabet for 2020: 

 

Regnskabet er godkendt. 

 

Samtlige fremmødte stemte for. Én stemte imod ved fuldmagt. 

 

 

5. Behandling af indkomne forslag fra medlemmerne 

 

Forslag 1: Kantstenene tages op og græsrabatterne reetableres. 

 

Ulla (nr. 27) præsenterede forslaget, som udelukkende vedrører ”vej 2”, som er vejen ved nr. 23 

– 53 og nr. 124 – 152. 

 

Ved indkørslen til Ellebæk Parkvej ser kantstenene pæne ud, og ”vej 1” oplever muligvis ikke 

problemer. Men på vej 2 giver den smalle vej med kantsten praktiske problemer. Bl.a. for bili-

ster idet det er svært for to biler at krydse hinanden. Kantsten giver også udfordringer for f.eks. 

personer med rollator. 

 

Ulla forventer, at kantstenene vil fordyre gartnerarbejdet, da man ikke kan bruge samme udstyr 

til græsslåning som på arealer uden kantsten. 

 

Pga. ovenstående mener Ulla, at etablering af kantsten på vej 2 var en fejl. Kirkegaards Gartner-

service har givet pris på at tage stenene på vej 2 op. Estimatet lyder på 20.000 kr.  

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

I bestyrelsen og blandt medlemmerne var forventningen, at optagning af kantsten vil være noget 

dyrere end 20.000 kr., da stenene er støbt fast, og man erfaringsmæssigt skal være kritisk over-

for tilbud fra Kirkegaard. Det blev også bemærket, at det vil beskadige asfalten at tage stenene 

op, samt at der skal etableres nyt græs. 

 

Morten bemærkede, at vi ikke bør gå tilbage til en situation, hvor der ingen løsning er på proble-

merne med kørsel i rabatten. Anni (nr. 138) bemærkede, at der skal ofte skal bruges penge på 

nyt græs, hvis der kan laves hjulspor i græsrabatten. 
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Torben: Kirkegaards Gartnerservice sagde inden etableringen af kantsten, at stenene ikke vil 

gøre græsslåningen dyrere. 

 

Kan man sænke kanstenene, da de er meget høje? 

Morten: Muligvis, men det vil formentlig være meget dyrt. Det kostede 12.000 kr. at få Kirke-

gaards Gartnerservice til sænke kantsten på fire hjørner ved stikvejene fra ”vej 1”. 

 

Morten: Der bør indhentes flere og mere gennemarbejde tilbud på optagning af kantstenene, 

som kan indgå i fremtidige drøftelser. 

 

 

Forslag 2: Blomstereng i stedet for græs bag kantsten 

 

Marie og Sebastian (nr. 41) præsenterede forslaget og ønskede at danne sig et billede af, om no-

gen var interesserede i at få mere biodiversitet på vejen. 

 

Blomstereng i stedet for græs bag kantstenene kan hjælpe insekter og sommerfugle. 

 

Der bruges sandet jord til blomstereng og ikke muldjord, som bruges til græs. Sandet jord koster 

cirka det halve af muldjord. Frø til blomstereng koster omkring 30 kr. per kvadratmeter. Det er 

dyrere end græsfrø. 

 

Blomstereng skal kun ”slås” to gange om året i modsætning til græs. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Fantastisk ide!  

 

Det eksisterende græs skal fjernes, før der kan laves blomstereng. 

 

Brug engblanding – ikke markblanding. Engblanding giver lave blomster. 

 

Hvordan ser det ud om vinteren? 

Sebastian: Om vinteren ligner det ”noget der er slået”. Det er ikke grønt. 

 

Det kommer til at se sjusket ud. Kan sammenlignes med det høje græs vi har, når gartneren har 

forsømt at vedligeholde. 

Sebastian: Det får ikke et sjusket udtryk. Der er blomster i. Ellebrinken er et flot eksempel på 

blomster i forskellige farver. 

 

Morten m.fl. opfordrede til, at der laves en demonstration/visualisering af, hvordan blomstereng 

kunne se ud. F.eks. kunne Marie og Sebastian fremskaffe billeder med nogle eksempler.  
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Morten: Et gennemarbejdet forslag kan behandles på GF i 2022. 

 

 

Forslag 3: Udskiftning af anlægsgartner 

 

Der var enighed om, at forslaget var vedtaget efter de forudgående diskussioner og vurderinger 

af Kirkegaards Gartnerservice. (Se punkt 3b vedr. kontraktuelle forpligtelser med Kirkegaard) 

 

Der blev opfordret til, at man næste gang vælger en lokal anlægsgartner, hvilket et medlem 

havde gode erfaringer med. 

 

 

Forslag 4: Varevogne parkeres på parkeringspladserne til venstre ved indkørslen 

 

Ulla (nr. 27) præsenterede forslaget. 

 

Ulla opfordrer til, at forslaget diskuteres på GF, og at der opnås enighed. Hun mener, at store 

varevogne fylder for meget på de små veje. Det omhandler kun vej 2, hvor pladsen er trang. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Et påbud om at varevogne skal parkere et bestemt sted kan være vanskeligt at håndhæve. 

  

Man kan overveje at opsætte et skilt som i en venlig tone opfordrer til, at større kassevogne par-

keres et bestemt sted.  

 

Mark (nr. 9) har en kassevogn, som altid parkeres indenfor stregerne på parkeringspladserne. 

Mark har svært ved at se problemet. 

 

Nogle husstande bruger carporte til opbevaring eller andre formål og optager derfor fælles 

parkeringspladser.  

 

Det blev diskuteret, hvorvidt kassevogne fylder mere end personbiler. De fylder mere end små 

personbiler og optager mere plads på parkeringspladserne end disse. Det bør ikke være et pro-

blem, hvis de holder korrekt. Dog er der mere plads på parkeringspladserne ved indkørslen til 

Ellebæk Parkvej (ikke parallelparkering), hvor der sjældent holder mange biler. 

 

Morten: Emnet har været diskuteret før. Biler under 3500 kg. må parkere indenfor rammerne på 

alle parkeringspladser på vejen. Det er ikke rimeligt at bede beboere om at parkere deres kasse-

vogn langt fra, hvor de bor. 
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Morten bemærkede i denne forbindelse, at der ofte er en dårlig tone på FB. Bl.a. vedrørende 

parkering af varevogne. Han opfordrede til, at man husker på, at man skriver til sine naboer. 

 

 

Forslag 5: Rensning af fælles stier og fælles parkeringspladser 

 

Fritse (nr. 42) præsenterede forslaget. 

 

Stier, parkeringspladser og andre fællesarealer med gule mursten er blevet grimme at se på pga. 

snavs og alger. Overfladerne kan måske også blive glatte. Der er indhentet to tilbud fra 2talrens, 

som indeholder fliserens og imprægnering. 

 

2talrens har uden beregning renset fliserne foran fællesskuret for at demonstrere resultatet. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Kemikalier fra rensningen kan løbe i kloakledningen til regnvand.  

 

Torben fortalte, at når man renser fliser mekanisk, gør man fliserne mere modtagelige overfor 

snavs og alger, og de skal renses med kortere og kortere intervaller. Torben anbefaler, at man 

påfører algefjerner, og derefter lader vejret klare arbejdet. 

 

Morten: Der bør indhentes flere tilbud. Forslaget kan sendes til afstemning på GF i 2022. 

 

 

Forslag 6: Vedtægtsændring til §3 

 

Else (nr. 62) er forslagsstiller. Else var ikke tilstede på GF. 

 

Morten kommenterede på forslaget: Der er ikke meningen, at foreningen har brug for ekstra fi-

nansiering ”i tide og utide”. Forslaget er uhensigtsmæssigt, hvis bestyrelsen skal have mulighed 

for at løse akutte problemer. Som for eksempel da der for nogle år siden var et akut problem 

med rotter. Her skulle der hurtigt skaffes finansiering til rottefælder og trykprøvning. Det resul-

terede i en ekstraordinær opkrævning på 2000 – 3000 kr. per husstand (beløbet var 2750 kr.), og 

problemet blev løst. Det kunne ikke have ladet sig gøre, hvis ordlyden i §3 var som foreslået. 

 

Forslaget var til afstemning. 

 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

Stemmer imod forslaget: 25 fremmødte 

Stemmer for forslaget: 1 fremmødt og 3 ved fuldmagt 

2 fremmødte undlod at stemme. 
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6. Vedtagelse af budget for 2021 og fastsættelse af bidrag for 2022*  

(*det er en fejl, at der står ”bidrag for 2021” i indkaldelsen til GF 2021) 

 

Kristian: Vi er næsten 9 måneder inde i 2021, og de fleste udgifter i budgettet er allerede af-

holdt. Budgettet for 2021 afspejler mest det aktuelle forbrug. 

 

Kristian fremlagde budgettet. Bl.a. blev følgende præsenteret: 

 

Snerydning: 31.500 kr.  

Beløbet ER allerede brugt. Der er ikke afsat penge i budgettet til snerydning på denne side af 1. 

januar. 

 

Kantsten: 117.000 kr.  

Det har været nødvendigt at skubbe regninger fra 2020 til 2021, da udgifterne blev større end 

forventet. Der skulle bruges flere meter kantsten end forventet, der skulle fyldes stenmel mellem 

kantsten og gammel asfalt, hvilket ikke var budgetteret. Og der har været udgifter til tilretning 

af kantsten, som var monteret uhensigtsmæssigt. 

 

Fortsætter vi med et årligt bidrag på 3000 kr. i 2022, får vi fremover mulighed for at bruge 

penge på andet end asfalt og kantsten. 

 

Morten supplerede: De seneste år har der været mange udgifter. Gadelamper, vejbelægning, 

m.m. Derfor er kassen mere eller mindre tom. Der er pt. ingen planer om kommende, store ud-

gifter. Den største post vil fremover være Vedligehold af fællesarealer. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Er det korrekt, at kantsten er blevet dobbelt så dyre som det beløb der blev vedtaget på GF i 

2020? 

Morten og Kristian: Ja. Bl.a. pga. stenmel, tilretning og flere meter kantsten. Derudover har der 

været 10% overskridelse på budgettet til asfalt. 

 

 

Budgettet for 2021 og bidraget for 2022 var til afstemning 

 

Resultat: Godkendt 

 

Alle fremmødte stemte for ved håndsoprækning. 

1 stemme imod via fuldmagt. 
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7. Punkt til afstemning: Jordopfyldning og såning af græs bag kantsten i foråret 2022 med 

en estimeret pris på 35 – 45.000 kr. 

 

Morten: Forslaget kan tages op igen på GF 2022. Her kan gennemarbejdede forslag bringes til 

afstemning. Forslagene kan involvere blomstereng, græs m.m. 

 

 

Kommentarer og spørgsmål: 

 

Vent med at beslutte noget til vi ved, om vi skal have blomstereng. 

 

I starten af 2021 blev det kommunikeret, at det ville ske i år. Hvorfor er det ikke sket? 

Morten: Der har været flere udgifter end forventet, så der har ikke været penge til det. Bestyrel-

sen har vendt forskellige billigere muligheder, men ingen af disse har været hensigtsmæssige. 

 

Morten opfordrer den kommende bestyrelse til at arbejde videre med forslaget om jordopfyld-

ning og såning af græs – herunder også forslaget om blomstereng. Og han opfordrer til, at der 

laves visualiseringer og estimeres priser på forskellige løsninger inden næste GF. 

 

De som der kender til biodiversitet opfordres til at videregive ekspertise til bestyrelsen og/eller 

en arbejdsgruppe, som arbejder med forslag. 

 

 

8. Valg af 4 medlemmer til bestyrelsen 

 

Morten påpegede, at bestyrelsen konstituerer sig selv. Der vælges ikke en formand. Dette er tid-

ligere vedtaget og fremgår af et tillæg til vedtægterne. 

 

På valg: Jim Jensen (nr. 122), Jacob Kjær Jørgensen (nr. 6), Kristian Skov (nr. 34) og Morten 

Kragh Jensen (nr. 39). Morten flytter fra Ellebæk Parkvej og kan ikke fortsætte i bestyrelsen. 

 

Morten indledte punktet: De store udfordringer, som har fyldt de seneste år, er overstået. Arbej-

det for den nye bestyrelse vil primært bestå af almindelig drift, færdiggørelse af kantsten-projek-

tet og indgåelse af kontrakt med ny anlægsgartner.  

 

Morten overdrager gerne hjemmeside og system til kontingent-opkrævning til ny bestyrelse. 

 

Valgt til bestyrelsen: 

- Fritse Zinner (nr. 42) 

- John Nørgaard (nr. 24) 

- Sebastian Niebuhr McQueen (nr. 41) 

- Kristian Skov (Nr. 34) 

 

Derudover fortsætter Torben Grandt (nr. 138) i bestyrelsen. 
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9. Valg af 2 suppleanter 

 

Valgt som suppleanter: 

- Mark Peitersen (nr. 9) 

- Susanne Ernst (nr. 47) 

 

 

10. Valg af revisor 

 

Tidligere revisor Morten Fly er flyttet fra Ellebæk Parkvej. 

 

Valgt som revisor: 

- Janus Felding Christensen (nr. 144) 

 

 

11. Information fra og om festudvalg    

 

Anni (nr. 34) informerede: 

 

Vi kan igen lave arrangementer efter lempning af corona-restriktioner!  

 

Der er netop udsendt en invitation til sommerfesten. Invitationen er udsendt som nyhedsmail og 

på Facebook. 

 

Festudvalget vil gerne se mange mennesker til festen. Anni opfordrer til, at man kommer, og at 

man opfordrer sine naboer til at komme. Corona-sikkerheden vil være i orden. 

 

Anni opfordrer desuden til at medlemmerne kommer med feedback og inspiration til festudval-

get til, hvordan vi øger tilslutningen til sommerfesten og andre arrangementer. Man kan hen-

vende sig til Erik (nr. 32), Tine (nr. 37), Flemming (nr. 50) og Anni (nr. 34).  

 

Festudvalget vil gerne have flere medlemmer. Der er et budget på 2500 kr. som skal bruges på 

arrangementer hvert år. 

 

Invitationer kommer nu og fremover kun elektronisk på Facebook og som nyhedsmail. 
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12. Eventuelt 

 

Morten læste en kommentar op fra Else Kjems Hove (nr. 62), 

som ikke havde mulighed for at være tilstede: 

 

Dog bør i drøfte at kantstenen skal fjerne igen ved hus nr 

30,54,78 og 100, da de har fået en forringelse på egen 

grund, så de ikke kan have deres affaldsbeholder til at står, 

for enden af deres skur på samme måde som os andre. Se bil-

lede eksempel. 

 

Morten: Kantstenene er lagt ens ved de fire huse. Ved nr. 54 

er området med gule fliser udvidet mod højre, hvilket bety-

der, at den nye kantsten løber igennem fliserne. Sådan ser det 

ikke ud ved de andre tre huse. Morten bemærker, at skellet 

mellem grund og vej går ved enden af skuret, så kantstenen 

er ikke lagt inde på grunden. 

 

 

Der bor ingen i nr. 120 for tiden. Haven bliver ikke passet og ser ikke godt ud. Er der mulighed 

for at få nogen til at vedligeholde haven? 

Morten: Ejendomsretten er ukrænkelig, så vi kan nok ikke gøre så meget. 

 

Der opfordres til, at den kommende bestyrelse opgraderer legepladserne. Den ene legeplads 

(tættest på bækken) kan stort set ikke bruges. 

Torben: Bestyrelsen skifter benene på gyngestativet på den ene legeplads snart. 

 

Der opfordres generelt til, at der holdes en god tone på vejens Facebook-side. Og der opfordres 

til, at der også lægges positive kommentarer op (om hjertestarter, juletræ m.m.). Der skal være 

plads til kritiske kommentarer – men i en god tone. Mange negative kommentarer er demotive-

rende. 

 

Torben: Der kommer snart en indbydelse rundt til et hjertestarter-kursus. Pga. corona har kurset 

været udsat. 

 

Torben opfordrer til, at bestyrelsen kontaktes, hvis der er sket skader på gadelamperne. Verdo 

reparerer. Begynd ikke selv at reparere, med mindre man kan udføre reparationen 100% korrekt.  

 

 

Med venlig hilsen, 

 

Bestyrelsen 

www.ellebaekparkvej.dk 


